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З А П И С Н И К 
са 9. сједнице Представничког дома Парламентарне скупштине 

Босне и Херцеговине, одржане 31. 08. и 10. 9. 1999.године 
 
 
 
 Сједница Представничког дома је почела са радом у 11 сати. 
Предсједавао је мр Мирко Бањац, предсједавајући Представничког дома.  
 Сједници је било присутно 35 посланика – 24 с територије Федерације 
Босне и Херцеговине и 11 с територије Републике Српске.  

 На сједници нису били: Оручевић Сафет, Мијачевић Иво (оправдано), 
Томић Невен, Бећирбашић Смаил , Карић Мунира , Балта Раденка. 
 
 За сједницу је предложен сљедећи  
 
 

Д Н Е В Н И  РЕД 
 
 
1. Усвајањe записника 8. сједнице Представничког дома Парламентарне 

скупштине Босне и Херцеговине,  
2. Извјештај колегија Комисије за усаглашавање поводом закључака посланика 

Сејфудина Токића и др Златка Лагумджије, 
3. Приједлог програма рада Представничког дома за период август – децембар 

1999. године 
4. Посланичка питања.  
 

Приликом гласања о дневном реду била су присутна 34 посланика. 
 Предложени дневни ред једногласно је усвојен. 
 

АД - 1. Усвајање записника 8. сједнице Представничког дома 
Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине 

 
Посланик Љубомир Зовко је указао на чињеницу да није био присутан на 

8. сједници, те да његово име није наведено међу именима одсутних посланика. 
Након ове интервенције посланици  су једногласно усвојили Записник. 
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АД – 2 Извјештај колегија Комисије за усаглашавање поводом 
закључака посланика Сејфудина Токића и др Златка Лагумджије, 
 

 Мр Мирко Бањац, предсједавајући Представничког дома информисао је 
посланике да Колегиј није усагласио ставове, те је предложио да са закључци 
посланика Сејфудина Токића и др Златка лагумџије ставе на гласање по 
утврђеној процедури. 
 Прво се гласало о Закључку којег је предложио посланик Сејфудин 
Токић, а који гласи: 
 

“Представнички дом Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине 
тражи од надлежних институција да преиспитају позицију члана 
Управног одбора Централне банке Босне и Херцеговине господина 
Омичевића и вицегувернера господина Бацковића у вези с афером 
Промдеи банке и у вези с покренутом  истрагом и кривичном пријавом 
везаном за злоупорабу положаја и одговорности ових функционера”.  
 
ЗА усвајање закључка гласало је 19 посланика. 
ПОТИВ усвајања закључка није нико гласао. 
Предсједавајући је истакао да су уздржани сви који нису гласали. 
Када се прешло на гласање по ентитетима нико није био против усвајање 

Закључка. 
 Након гласања Предсједавајући је констатовао да је закључак посланика 
Сејфудина Токића усвојен у предложеном тексту. 
 
 Након усвајања овог закључка гласало се о Закључку посланика др 
Златка Лагумџије који гласи: 
 

“Представнички дом Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине 
тражи да се Дому поднесе Информација о прекршајима по рачунима 
Народне банке БиХ односно Централне банке БиХ и мјерама за њихово 
правно и финансијско санкционисање дефинисаних у Поглављу II тачка 
1. Годишњег извјештаја Централне банке БиХ за 1998. годину.” 
 
ЗА усвајање закључка гласала су 23 посланика. 
Када се прешло на гласање по ентитетима нико није био против усвајање 

закључка. 
 Након гласања Предсједавајући је констатовао да је Закључак посланика 
др Златка Лагумџије усвојен у предложеном тексту. 
 

АД – 3 Приједлог програма рада Представничког дома за период 
август – децембар 1999. Године 
 
Након што је предсједавајући мр Мирко Бањац упознао посланике о 

Приједлогу програма рада прешло се на расправу у којој су учествовали: 
Ибрахим Спахић, Харис Силајџић, Иво Дивковић, Едхем Бичакчић, Златко 
Лагумџија, Тарик Чаршимановић, Неџад Бранковић, Бранко Докић, Јадранко 
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Прлић, Миодраг Деретић, Никола Шпирић, Десанка Рађевић, Аднан Јахић, Вито 
Ракић, Суада Муминагић, Мара Перкановић, Хилмо Неимарлија и Расим Кадић. 

Приједлози посланика Хариса Сијајџића, Едхема Бичакчића и Ибрахима 
Спахића за допуну Програма рада су уграђени под тачком Ф. у Приједлог 
програма рада. 

Сљедећи посланици дали су конкретне приједлоге за допуну Програма 
рада, и то: 
 
1. ИБРАХИМ СПАХИЋ 

1. Разматрање провођења и поштивања већ усвојених закона у 
Представничком дому и Дому народа; 

2. Реализација програма рада Представничког дома и Дома народа; 
3. Разматрање проблема и начина унапређења међународне, научне, 

културне, техничке, здравствене, еколошке,просвјетне и спортске 
сарадње које остварује БиХ ; 

4. Остваривање Резолуције о европским интеграцијама и Пакт о 
стабилности за Југоисточну Европу 

5. Поштивање међународних конвенција о људским правима и 
слободама; 

6. Економска и социјална политика у БиХ ( приједлог за посебну 
сједницу од стране групе посланика) 

 
2. ИВО ДИВКОВИЋ 

       1. Закон о празницима 
 
3. ЕДХЕМ БИЧАКЧИЋ 
             1. Закон о спорту; 

       2. Закон о црвеном крсту БиХ 
 
4. ЗЛАТКО ЛАГУМЏИЈА 

1. Информација у вези с афером Промдеи банке и покренуте истраге и 
кривичне пријаве везане за злоупотребу положаја и одговорности 
функционера Централне банке БиХ; 

2. Информација о прекршајима по рачунима Народне банке БиХ 
односно Централне банке БиХ и мјерама за њихово правно и 
финансијско санкционисање дефинисаних у поглављу II тачка 1. 
Годишњег извјештаја Централне банке БиХ за 1998. годину; 

3. Закон о заједничким полицијским снагама за сузбијање тероризма, 
међуентитетског криминала и неовлашћене трговине дрогом; 

4. Формирање парламентарне комисије за контролу ревизије; 
5. Информација о провођењу Закона о приватизацији; 
6. Информација о реализовању досадашњег ФАРЕ програма; 
7. Програми реализације услова са задужењима за пријем у Савкет 

Европе, провођење Мадридске декларације и Пакта стабилности; 
8. Информација о државном финансирању и подршке Уставном суду 

БиХ; 
9. Информација о провођењу Буџета у 1999. години; 
10. акон о формирању јавних судских институција за обуку кадрова; 
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11. Ревизија својинских закона и провођење одлука Комисије за 

имовинске захтјеве избјеглих и расељених лица 
12. Одговарајућа законска регулатива на државном нивоу у области 

реформе медија 
13. Програм активности из документа секретаријата  Директората за 

политичка питања Савјета  Европе под називом “ДИСЕД РАТА” са 
приједлогом мјера; 

14. Информација о имплементацији услова из апликације БиХ за 
чланство у Савјету  Европе; 

15. Информација о провођењу закључака о билатералним споразумима о 
двојном држављанству са сусједним земљама; 

16. Да предлагач за Изборни закон БиХ буде Савјет Министара; 
17. Закон о сарадњи са судом у Хагу; 
18. Да се у оквиру тачке Реализација међународних кредита као и 

кредита који се користе по основу одлука Донаторске конференције 
разматра читав пакет односа са Међународним монетарним фондом 
са информацијом и планом активности; 

19. Да се у нацрту програма под Д брише посљедња алинеја која се 
односи на отварање интернет странице. 

 
5. НЕЏАД БРАНКОВИЋ 

  1. Израда законских пројеката који ће БиХ индустрију оспособити за 
извоз;  

 2. Израда законских пројеката у области политике науке и надзора 
државних, научних и технолошких потенцијала. 

 
6. БРАНКО ДОКИЋ 
      1. Закони прописани од стране Високог представника; 

2. Закон о споразумима и уговорима које могу склапати ентитети БиХ 
са другим државама и међународним организацијама; 

3. Програм позива у посјету упућених Парламентарној скупштини 
БиХ од стране међународних организација (ово је и закључак 
Комисије Представничког дома о међународним и вањским 
пословима).   

 
7. НИКОЛА ШПИРИЋ 
     1.  Да за Изборни закон  предлагач буде Савјет министара; 
                2. Да Закон о државном трезору носи назив Закон  о уређењу 

финансијских односа у БиХ: 
      3. Да Закон о избјеглицама и расељеним особама на територији БиХ 

носи назив Закон о регулисању обавеза из Анекса VII Општег 
оквирног споразума за мир у БиХ 

4. Да закони о транспорту, електричној енергији БиХ и поштанским 
службама БиХ буду споразуми о међуентитетској сарадњи у овим 
областима; 

5. Закон о употреби и заштити имена и симбола БиХ; 
6. Закон о службеном називу и употреби службених језика у БиХ; 
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7. Закон о надокнади имовине избјеглих и расељених особа из 
општине Гламоч, на чијим је имањима изграђен војни полигон. 

 
8.  ДЕСАНКА РАЂЕВИЋ 

 
            1. Закон о употреби и заштити имена и симбола БиХ; 

      2. Закон о службеном називу и употреби службених језика у БиХ. 
 
 
9. АДНАН ЈАХИЋ 
         1. Да се у нацрту Програма рада под Д алинеја 3 замијени 

одговарајућим текстом који би гласио: “Стварање потребних 
техничких условаа за континуирану комуникацију и сарадњу међу 
посланицима, те укупно унапређење парламентарног  живота на 
нивоу БиХ.” 

 
10.  МЕДИХА ФИЛИПОВИЋ 

1. Да се задужи МИП да до краја текуће године припреми 
потписивање неопходних уговора за успоставлјанје  безвизног 
режима с земљама потписницама Пакта о стабилности за 
Југоисточну Европу 

2. Покренути разговоре с земљама потписницама Шенгенског 
уговора ради олакшавања поступка за добијање виза. 

 
Након расправе, а послије паузе, предсједавајући мр Мирко Бањац је, у 

договору с предсједницима клубова посланика, обавијестио посланике да се 
прекида засједање и да се наставак 9. сједнице заказује за 10. септембар 1999. 
године. Мр Мирко Бањац обавијестио је посланике да ће 9. септембра Колегиј у 
проширеном саставу с предсједницима клубова посланика и заступницима који 
немају посланички клуб на основу дискусија са засједања од 31. августа, 
анализирати Приједлог програма рада, те да ће Колегиј и Радна комисија за 
уставна и правна питања заузети став о коначном Приједлогу програма рада. 
Истовремено ће се још једанпут затражити да Предсједништво БиХ и Савјет 
министара БиХ доставе своје примједбе на Програм рада.   

Рад сједнице прекинут у 17 часова.  
 
 

*  *  * 
 
Наставак сједнице почео је с радом 10. септембра 1999. са у 11,30 часова. 

. 
У наставку сједнице била су присутна 33 посланика. 
На сједници нису били: Бичакчић Едхем, Оручевић Сафет, Мијачевић 

Иво (оправдано), Зовко Љубомир, Бећирбашић Смаил (оправдано) и Бошњак 
Миленка. 

 
Мр Мирко Бањац упознао је посланике с верзијом Програма рада која је 

консензусом усаглашена на сједници проширеног Колегија одржаној 9. 
септембра 1999. године, с тим да оно што је било спорно треба да прође 
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процедуру, јер се ради о темељним актима које произилазе из Мадридске 
декларације. 

У расправи су учествовали: Ибрахим Спахић, Иво Дивковић, Богић 
Богичевић, Алма Чоло, Златко Лагумџија, Тарик Чаршимановић, Бранко Докић, 
Абдурахман Малкић, Халид Гењац, Перо Скопљак, Сејфудин Токић, Медиха 
Филиповић, Миодраг Деретић, Никола Шпирић, Аднан Јахић, Вито Ракић, 
Суада Муминагић, Хилмо Неимарлија и Расим Кадић. 

 
Сљедећи заступници дали су конкретне приједлоге  и то: 

 
1. ИБРО СПАХИЋ 

Сагласан је с  верзијом Програма рада која је консензусом усаглашена, 
али је истовремено дао приједлог да се у Програм рада уврсте и сљедеће тачке: 
Закон о измјенама и допунама закона о путним исправама, Закон о 
успоставлјанју граничне службе, Закон о царинској служби, Закон о транспорту, 
Закон о електричној енергији БиХ и Закон о поштанским службама БиХ. 
 
2. БОГИЋ БОГИЋЕВИЋ 
 

Изјавио је да СДП прихвата све што је постигнуто консензусом и 
предлаже Амандман на Програм рада, односно да Програма рада садржи: 
Приједлог програма рада који је разматран 31. августа и приједлог СДП који је 
подијељен посланицима    и био предложен у првом дијелу 9. сједнице. 
 
3. ТАРИК ЧАРШИМАНОВИЋ 
 

Сматра да се у Програм рада обавезно морају уврстити три закона и то: 
Закон о транспорту,  Закон о електричној енергији БиХ и Закон о поштанским 
службама БиХ. 
 
4.    АЛМА ЧОЛО 

Предложила је да се у Програму рада уврсти нова тачка: Доношење 
закона о оснивању судских институција на нивоу државе. 
 
5.   ВИТО РАКИЋ: 

Предлажио је да се Дом прво изјасни о Програму који је усаглашен, а 
након тога да се проведе поступак гласања о питањима око којих не постоји 
сагласност. 
 
6. ХАЛИД ГЕЊАЦ: 

 
Предложио је испред Клуба ЦД да обавезе  из Мадридске декларације морају 
бити саставни дио Програма рада Представничког дома до краја године, 
односно да се у Програм уврсти поред 6 закона о којима није постигнута 
сагласност и Закон о судским институцијама БиХ. 

 
 
 

7.    АБДУРАХМАН МАЛКИЋ 
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 Да у точки Ц) Аналитичко-информативна дјелатности подтачка 5. 
умјесто Информација о провођењу Анекса VII буде Информација о провођењу 
анекса Општег оквирног споразума за мир у БиХ и то: 
 

Анеx 1А. - Споразум о војним аспектима мировног договора 
-  чл. IX Размјена затвореника 
- тачка г) обaвезе према међународном Трибуналу за бившу     
Југославију 

 
 

Анеx 3. - Избори 
               - стални изборни закон  
               - стална изборна комисија 
               - гласачка мјеста - рубни дијелови 

 
Анеx 4. -  Устав БиХ 
                - усклађеност устава ентитета са Уставом БиХ 
                - људска права и слободе 
                - уставност институција и организација у БиХ 

 
Анеx 6.  - Споразум о људским правима 
                 - поштивање људских права и слобода 
                 - формирање канцеарије  Омбудсмена у РС 

 
Анеx 7. - Споразум о избјеглицама и расељеним лицима  
                 - рад комисије за расељене лица  и избјеглице 

                 - информација о онима који су изразили жељу за повратак, о 
онима који су се вратили као и о захтјевима за поврат имовине 

 
Анеx 8. - Споразум о комисији за очување националних споменика 
                -  информација о заштити националних споменика 
                - информација о уништавању националних споменика и ко је то 

учинио 
 

Д) Парламентарна сарадња и друге активности 
     - Посјета Комисије за људска права, миграције и азил опшинама и њиховим 
скупштинама (Савјету) у мјесецу минимално једној општини, ради унапређења 
поштивања људских права (по основу плана). 
       
        План посјета 
      - Поштивање Европске конвенције о људским правима 
      - Право на повратак 
      - враћање напуштене имовине, број поднесених захтјева и реализација  
захтјева 
      - сигурност (полиција) 
      - слобода кретања 
      - број избјеглих и расељених на подручју општине 
      - за повратак 
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       - за останак 
       - број интерно расељених лица  
 
8.    СУАДА МУМИНАГИЋ 
 

Предложила је да се у Програм уврсти шест закона из претходног 
приједлога програма о којима није постигнута сагласност на сједници Колегија 
са предсједницима клубова, као и Закон о празницима БиХ – чији предлагачи су 
заступници Сејфудин Токић и Иво Дивковић, те Закон о  заједничким 
полицијским снагама за сузбијање међуентитетског криминала и неовлаштене 
трговине дрогом – који је у процедури. 
 
9.    ПЕРО СКОПЉАК 

1. Предложио да се усвоји усаглашени Приједлог програма. 
 
10.    СЕЈФУДИН ТОКИЋ 
 

1. Предложио је да се у програм уврсте приједлози СДП, те захтијева да се 
о њима Дом изјасни као о амандманима.  

 
11.    ЗЛАТКО ЛАГУМЏИЈА: 
 

Да се у преамбули Приједлога програма, умјесто ријечи “најзначајније из 
Мадридске  декларације”  наведу ријечи “све оно што је неопходно”, као и то да 
Програм рада мора садржавати сљедеће: 

1. Закон о заједничким полицијским снагама за сузбијање тероризма, 
међуентитетског криминала, корупције и неовлаштене трговине дрогом; 

2. Информацију у вези са афером Промдеи банке и покренуте истраге и 
кривичне пријаве везане за злоупотребу положаја; 

3. Информацију о прекршајима по рачунима Народне банке односно 
Централне банке БиХ; 

4. Програми реализације услова са задужењем за пријем БиХ у Савјет 
Европе, провођење Мадридске декларације и Пакта стабилности.  

 
12.     МИРКО БАЊАЦ 
 
 Да се усвоји закључак да се хитно тражи од Савјета министара шта су 
услови за пријем БиХ у Савјет  Европе и да се угради у Програм. 
 
13.     МЕДИХА ФИЛИПОВИЋ 
 
 Предложила је да се у Програм рада уврсте: 
                  1.   Закон о успостављанју  граничне  службе БиХ, 

2. Закон о царинској служби, 
      3.   Закони који се односе  на правни систем и независно судство. 
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14. НИКОЛА ШПИРИЋ 
 
Предложио је сљедеће: 

1. Да  у периоду октобар-новембар Парламентарна делегација 
БиХ посјети Парламент СРЈ, 

2. Да закон о државном трезору буде Закон о уређењу  
финансијских односа у БиХ, 

3. Да се захтијева од суда у Хагу да објави тајне спискове 
осумњичених за ратне злочине.  

 
Након расправе гласало се о три приједлога. 
Први на гласанје стављен  консензусом усаглашенога Приједлог 

програма рада. 
Приликом гласања о овом приједлогу било је присутно 30 посланика. 
За овај приједлог гласало је 11 посланика. 
Против овог приједлога гласало је 15 посланика. 
Уздржана су била 4 посланика. 
С обзиром на то да није било потребне већине није се ни гласало по 
ентитетиме. 
Приједлог проширеног Колегија, консензусом усуглашенога Програма 
рада од 9. септембра није усвојен. 
 
Други приједлог је приједлог посланика Ибрахима Спахића, а који се 

односи на то да Програм рада треба да садржи све тачке из понуђеног 
Приједлога програма рада од 31. августа 1999. проширен Законом о 
реституцији, Законом о судским институцијама БиХ, расправом о економској и 
социјалној политици у ингеренцијама институција БиХ, Информацијом у вези с 
афером Промдеи банке и покренуте истраге и кривичне пријаве везане за 
злоуптребу положаја и одговорности функционера Централне банке БиХ и 
Информацијом о прекршајима по рачунима Народне банке БиХ односно 
Централне банке БиХ и мјерама за њихово правно и финансијско 
санкционисање дефинисаних у поглављу II тaчка 1. Годишњег извјештаја 
Централне банке БиХ за 1998. годину. 
 

Приликом гласања о овом приједлогу било је присутно 30 посланика. 
За овај приједлог гласало је 12 посланика. 
Против овог приједлога гласало је 15 посланика. 
Уздржана су била 3 посланика. 
С обзиром  да није било потребне већине није се ни гласало по 
ентитетиме. 
Приједлог посланика Ибрахима Спахића није усвојен. 
 
Трећи приједлог је приједлог Клуба посланика СДП-а, а који се односи 

на то да Програм рада треба да садржи све тачке из понуђеног Приједлога 
програма рада од 31. августа 1999. проширен приједлозима Клуба посланика 
СДП-а.  

 
 
За овај приједлог гласало је 17 посланика. 
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Против  приједлога гласало је 10 посланика. 
Уздржана су била 3 посланика. 
Након што је утврђено да је приједлог СДП-а добио натполовичну 

већину гласало се по ентитетима. 
Из Федерације БиХ за овај приједлог гласало је 15 посланика, а из 

Републике Српске 2 посланика. 
С обзиром  да овај приједлог није добио ентитетску већину обавиће се 

усаглашавање у складу са Привременим пословником Представничког дома и 
Уставу БиХ. 

 
На крају расправе о овој тачки усвојен је приједлог посланика Златка 

Лагумџије да се обавеже Савјет министара да за прву наредну сједницу 
Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ достави Програм 
реализације услова с задужењима за пријем у чланство Савјета Европе, 
провођења Мадрдске декларације и Пакта о стабилности. 

 
АД-4 Посланичка питања 

 
Посланик МИОДРАГ ДЕРЕТИЋ поставио је два питања: 

 
1. Докле је  дошла Комисија за границе БиХ са поступком надокнаде 

територије Републици Српској до 49% како је то устројено или 
предвиђено Дејтонским споразумом ? 

2. Да ли супервизор за Брчко може проширити своје надлежности и 
изван граница опћине Брчко по Дејтонском споразуму и Уставу БиХ 
и да ли он има, овим акатима, могућност да укине граничну црту у 
области општине Брчко? 

 
ИБАХИМ СПАХИЋ 
 
 Да мр Мирко Бањац и др Изет Жигић поднесу извјештај о посјети 
Буденстагу с обзиром  да је и Комисија за спољне послове  добила позив за 
посјету Комитету за спољне послове Буденстага. 
 

Да МИП, Предсједништво или Савјет министара заједно са делегацијом   
која ће путовати на засједање ИПУ-а, ОСЦЕ, ЦЕИ и Генералне скупштине УН, 
преко Комисије за спољну политику, информиш Представнички дом о овим 
кључним и важним наступима наше земље као и то штаприпремају и на који 
начин ће наступити.  
 
МЕДИХА ФИЛИПОВИЋ 
 
 Да ли МИП ради на томе да се успостави безвизни режим за земље 
потписнице Пакта о стабилности и да ли се ради на томе да се олакша добијање 
визе за земље потписнице Шенгенског уговора.  
 
 
 
НИКОЛА ШПИРИЋ 
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 На који начин заједничке институције БиХ мисле обештетити грађане из 
Гламоча на чијим имањима је направљен војни полигон, односно на који начин 
се мисли обештетити ова категорија становништва за изграђен војни полигон на 
њиховим имањима?  
 
ХАЛИД ГЕЊАЦ 
 

Да Мисија ОСЦЕ објасни околности у којима је настала груба грешка 
када је продуцирала плакат чији садржај је грубо повриједио уставну структуру 
Парламента БиХ јер се у том плакату наводи да се са простора РС бирају 
посланици Срби, а са простора Федерације посланици Бошњаци и Хрвати, а 
имајући у вида да ЦД Коалиција има у Представничком дому Парламентарне 
скупштине БиХ и посланике Бошњаке из РС, те да се тим плакатом грубо 
задире у људска права. Уколико се ради о грешци, какве су санкције подузете 
према онима који су начинили ту грешку.  
 
РАДЕНКА БАЛТА 
 

Шта је мислио г. Алија Изетбегови када је дао изјаву да се ни једна 
избјеглица неће истјерати, односно да ли је то у духу Дејтонског споразума, да 
ли је то у духу Мадридске конференције и што то треба да значи за оне 
повратнике који желе да се врате у своја мјеста боравка? 
 
 Након посланичких питања 9. сједница је закључена и завршила је с 
радом у 18,00 сати 
 
  Саставни дио записника је магнетофонски снимак. 
 
 
                   ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ 
                                    ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА 
                    Мр Мирко Бањац 


